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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

12.12.2023 - Koleje Podolí

zápis provedli: Pavel Mašinda a Aleš Novák

začátek zasedání: 18:08

Parlament je nahráván se souhlasem všech přítomných.

1. Schválení programu zasedání (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Program zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

4. Info z Centrály (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Schválení zápisu (vede: A. Novák, typ: hlasování, čas: 5 min.)

6. Diskuze upravených stanov klubu ISC (vede: R. H. Hruška, typ: diskuze, 5 min)

7. Diskuze se ředitelem SÚZ (vede: Š. Tichý, typ: diskuze, čas: 20 min.)

8. Profinancování opravy zámků a klíčů klubu Silicon Hill (vede: M. Slávik,

typ: hlasování, čas: 15 min.)

9. Schválení stanov Studentské unie ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 15 min.)

10. Schválení upravených stanov klubu eFDrive (vede: D. Thuma, typ: hlasování,

10 min.)

11. Půjčka z rezervního fondu pro Centrálu SU ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: hlasování,

čas: 10 min.)

12. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

13. Různé (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: dle potřeby)

TPPPPPPP (vede: Š. Tichý, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)
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Probíhá debata o zahrnutí bodu klubu ISC. Bod bude odstraněn a bude prodiskutován v

bodu různé.

Usnesení 2023-12-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 12.12.2023 zaslaného do konference Parlamentu dne

12.12.2023 v 18:10 a souhlasí s tím, že se bude zabývat i podklady, které byly zaslány po

předkládací lhůtě.

OHP: 14; 13:0:1 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (M. Slávik): Podařila se nám akce rozsvěcení vánočního SHtromečku. Bylo

příjemně a relativně teplo. 5.12. jsme udělali Mikuláše, prý to byla povedená akce. Další

povedená akce byl vánoční večírek, který se konal 11.12. Všichni jsme ho ve zdraví přežili.

Aktuálně řešíme smlouvy. V pátek jsme měli legislativku, na které se to probíralo s SU.

Doufáme, že se nám to co nejdříve podaří uzavřít.

Blok 10 se vrátil k historii s připojením, protože se při rekonstrukci provrtala optika.

U rekonstrukce bloku 4 nebyla zavřená voda, která protekla do switchoven. Všechny dveře

i zámky jsou zničené odnesl to i switch na který nakapala voda.

Ještě se nám podařilo výjezdní zasedání s hromadou sněhu. Všichni byli akční a plnili hry,

které byly připravené.

Pod-O-Lee (K. Pilná): Intenzivně probíhají přípravy na Podolské Vánoce. Proběhl Mikuláš,

který všichni přežili. Stejně tak všichni přežili rozpočtovou schůzi. Nadále pracujeme na

legislativě - všechny interní předpisy a stanovy. Smlouvy řešíme pořád dál, jestli máte

nějaké výstupy z vašich schůzek, tak za ně budeme rádi.

Ještě jsme přestěhovali hlavní serverovnu.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 2



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

Buben (D. Lysenko): Tento měsíc byl klidný. Potkali jsme se s vytížeností našeho týmu,

protože noví studenti se potkali se zápočtovými testy. Revidujeme naší legislativu. Dále

řešíme věci jako tiskárnu nebo vstupy do klubovny. Připravujeme vánoční večírek na

21.12.

Masařka (M. Pechník): Vyměňují se staré switche. Plánujeme organizovat vánoční večírek,

pravděpodobně bude 21.

Sincoolka (K. D. Kopecký): Měli jsme international párty. V tento moment probíhá vánoční

párty. Také pracujeme na revizi stanov.

Hlávkova kolej (P. Guľa.): Vyzdobili jsme společenku a plánujeme párty na pátek.

Orlík (): Nikdo není přítomen.

Fakultní klub BION (M. Verbovský): Nejzávažnější věc je válka s vodovody a kanalizacemi,

kteří nám na FBMI opakovaně vypínají vodu. Pokračuje rekonstrukce společenky. Právě

probíhají volby, tak uvidíme jak to dopadne. Příští týden se chystá vánoční promítání a

rozsvěcení srdce fakulty.

AVC ČVUT (): Nikdo není přítomen.

eFDrive (K. Honkeová): Od posledního parlamentu máme nové představenstvo. Pro

následující období jsem byla zvolena předsedkyní. Spolupracujeme s vedením fakulty a

snažíme se zlepšovat studijní prostředí. Snažíme se zvelebit naší klubovnu. Včera

proběhla oslava 10 let klubu, bylo to velice příjemné. Zítra nás čekají vánoční hody jehož

součástí bude turnaj v beerpongu. Příští týden bude vánoční večírek pro členy klubu.
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BEST (V. Fišer): Proběhl motivační víkend. Dnes probíhá vánoční párty. Připravuje se unIT

na duben.

FIT++ (M. Severa): Proběhl teambuilding. Plánujeme FIR vánoce a do toho řešíme volební

řád a přepisujeme stanovy. Změnilo se vedení klubu po rezignaci jednoho člena

představenstva.

ISC (R. Hruška): Měli jsme akce pro zahraňáky. Dělali jsme teambuilding na horách. Nově

jsme přijali nový název klubu a zvolili jsme nového předsedu.

STOH (): nikdo není přítomen, V. Lepič z Čajovny informuje že pravidelně otevírají a občas

by mohli nezapomínat na to, že mají umýt záchody. Jinak to vypadá, že fungují. M.

Kochman informuje, že tento semestr dělali turnajovou ligu.

Klub Čajovna (V. Lepič): Proběhly volby. Novému představenstvu začne zanedlouho

mandát. Proběhlo u nás díkůvzdání křesťanského klubu, což se docela povedlo a všichni

jsme byli spokojeni. Během zkouškového budeme zavírat a otevírat se bude nepravidelně

třeba jednou týdně.

+/-FEL (T. Havel): Proběhly dvě akce. Šachový turnaj a přednáska help pro prváky, na

kterou přišlo asi 150 lidí. Aktuálně probíhají volby. A čeká nás vánoční večírek příští

čtvrtek.

zaČVUTění (O. Spanilý): U nás se toho událo hodně. Nové představenstvo se zajíždí. Jde jim

to za 3-. Jsou to moji nástupci tak nemohu jen chválit. Zúčastnili jsme se PR a HR schůzek

a jsme rádi, že máme mladé a nadějné lidi, co se chtějí angažovat. Naplňujeme Winter

edition. Pustili jsme se do rekonstrukce klubovny kterou nám zapůjčil Silicon Hill. Splatili

jsme prvních 40 000 co dlužíme.
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GALIBI (D. Msallam): Proběhl nám seznamovák. Zavedli jsme novou věc, kde jsme nováčky

seskupili v jedné skupině aby si na sebe zvykli. Akce nám fungují pravidelně. Pro rok 2024

plánujeme přeregistraci členů, abychom aktualizovali členskou základnu. Budeme také

aktualizovat naše stanovy.

IAESTE (): Nikdo není přítomen.

Engineers Prague (T. Petrášek): Chceme vám poděkovat za vaší podporu, moc děkujeme

za sdílení našich zápasů. Zítra máme zápas, můžete dorazit alespoň na after.

ESC (): Nikdo není přítomen.

Křesťanský klub (): Nikdo není přítomen, členové ostatních klubů je v poslední době ćasto

potkávali na různých předvánočních akcích. (Pořád něco rozdávají zdarma.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

J. Sláma: V minulém týdnu proběhla schůzka grantové komise k FSP. Výsledky by měly být tento

nebo příští týden. Příští rok by to mělo být více user friendly.

Pokud to dobře půjde, tak zítra by měl být schválen rozpočet pro rok 2023.

Proběhly volby do studentské komory rady vysokých škol, kde máme delegáta.

4. Info z Centrály (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 10 min.)

M. Verbovský: Tento čtvrtek bude poslední setkáníčko PR/HR v kanceláři SU na rektorátu od

20:00.V pondělí 18.12. proběhne vánoční večírek SU v Nostulce v Nuslích. Dále vás prosím, abyste

šířili v klubech intenzivněji informace o akcích.

A. Novák: Proběhla schůze HR, přišlo hodně předsedů a ne tolik HR manažerů klubů. Bylo to

plodné. Bude z toho zápis, který dodělávám. Bylo to ve stejný den jako PR schůze a myslíme si že

to bylo přínosné. Děkujeme za účast.
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Dále proběhly Meziklubovky. Chceme poděkovat klubu Buben, který poskytl zázemí a pivo. Ačkoliv

se to mlátilo s akcí na podolí, tak byla slušná účast. Další kolo bude 20.3. bylo by ideální, kdyby za

klub přišli alespoň 2.

Š. Tichý: Příští parlament bude 11.1. a budou se muset jmenovat delegáti a hodinu před

parlamentem proběhne schůze volitelů. Poté chci udělat nějaký workshop na téma “how to SU”,

které by mělo být přínosné pro nové delegáty. Mělo by to být jen základní 10 minutové info před

parlamentem.

5. Schválení zápisů (vede: A. Novák, typ: hlasování, čas: 5 min.)

A. Novák: Zápis se posílal hned po parlamentu a neupravovaný. Budeme to takto dělat i do

budoucna. Vzhledem k tomu že tam nejsou žádné nové komentáře, tak můžeme přejít k hlasování.

Usnesení 2023-12-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 16.11.2023, který byl zaslán do konference Parlamentu dne

12.12.2023 v 18:49.

OHP: 14; 11:0:3→ Usnesení bylo přijato

7. Diskuze se ředitelem SÚZ (vede: Š. Tichý, typ: diskuze, čas: 20 min.)

M. Vodička: Děkuji za pozvání. Měl jsem v plánu přednést informaci ohledně stavu suzu, ale řada z

vás tyto informace slyšela a řadu z vás to ani nezajímá. Takže vám tento čas dám k diskuzi.

Diskutovali jsme tu s pánem, že po novém roce uspořádáme tradiční bowlingový turnaj. Do Vánoc

na tom začneme pracovat, termín ještě není, ale bude to někdy na přelomu ledna a února. Akce se

opakovaně daří.

Prosím o vaše dotazy na SÚZ.

Podařilo se uvést do provozu Bubenečskou kolej. Myslím si, že prostory i pro studenty jsou na výši,

což někteří z vás určitě potvrdí.
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Podařilo se stabilizovat po covidu ekonomickou situaci SÚZ. Ty co bydlí na kolejích, tak

zaznamenali určitě nějaké změny v cenících a účtování energií, což je dané ekonomickou situací.

Očekáváme v příštím roce zdražení služeb, protože nastala změna v zákoníku práce, které velmi

ovlivní cenu např. úklidu a jiných pozic.

Š. Tichý: Pokud vás něco trápí například, tak můžete i zde.

M. Vodička:Mrzí mě situace na bloku 4 s těmi servery, je škoda, že to nebylo demontováno.

M. Slávik: Situace nastala, protože se změnil plán a zasahovalo se do prostor těch switchoven a

nastala tato situace.

M. Vodička: Doufáme, že nebudeme toto opakovat na těch dalších blocích a že situaci vyřešíme.

Š. Tichý: V rámci parlamentu se také hodně řešil problém smluv se SÚZ, tak bych chtěl vědět

nějakou zpětnou vazbu.

M. Vodička: Na některé objekty, kde platíte nájem, tak bude potřeba upravit ty ceny nájmů kvůli

ekonomické situaci, popř. ceny energií, které platíte. Doufáme, že se toto vyřeší co nejdříve.

Š. Tichý: Vím, že je ideální, když jsou smlouvy podepsané do 1.1., ale kvůli škole je možné, že se to

nestihne.

M. Vodička: V pořádku, s tím by neměl být problém.

M. Slávik:Mám informaci, že když jsme převrtali ten kabel na bloku 10, tak jsme hledali trasu toho

optického kabelu. Ten vede stropem v pokoji na nultém patře, ale dvířka k němu byla zasádrovaná,

takže nemáme tolik manévrovacího prostoru. Budeme tedy muset najít nějakou alternativu pro to

tažení těch nových kabelů. Nechceme rozebírat nově zrekonstruovaný pokoj samozřejmě, takže

budeme hledat alternativy.

M. Vodička: V nejhorším by to taky šlo, když se dohodneme.
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M. Slávik: Budeme hledat jiné alternativy, ale bude potřeba nějakou dohodu mezi SÚZ.

V. Lepič: Jak se vyvíjí boj se štěnicemi? Kolik je pokojů, kde jsou.

M. Vodička: Do dubna počty klesaly, poté došlo k nárůstu, který kulminoval v červnu a dále to

klesalo po změně technologických postupů, které od října změnily metody hlášení a došlo k

značnému nárůstu, který byl způsobem i nástupem nových studentů na koleje. Teď v listopadu

jsou čísla mnohem lepší. Měli jsme schůzi se zástupci hygieny, zástupci zdravotních organizací a

vytvořili jsme evidenční systém, kde se eviduje každý krok procesu a jednotlivé fáze procesu jsou

zobrazeny graficky, aby bylo možné se dívat na korelace mezi prokázanými výskyty. Tam kde

nemáme prokázané výskyty, tak dáváme pasti na štěnice, abychom je mohli detekovat.

V průběhu léta došlo k odlovení živých štěnic, které byly odvezeny na zemědělskou univerzitu a

přenesou se na zkoumání odolnosti proti účinným látkám ve státním zdravotním ústavu. Spoustu

odborníků se shoduje, že je možné, že štěnice mají vypěstovanou odolnost proti přípravkům.

Nové pokoje vykazují značně nižší rozšíření štěnic, než nerekonstruované pokoje, takže se

snažíme takto taky řešit ten problém. Dále řešíme nový konstrukce postelí, které by

neumožňovaly život štěnic. V tuto chvíli ty válendy mají ideální prostředí pro život štěnic. Nové

pokoje by měly být vybavovány takovýmmajetkem, který předchází tomuto problému. Dále nám

bylo doporučeno neinstalovat některé prvky do toho pokoje - například nedávat lišty na kraje těch

PVC podlah a vyřešit to nějakým tmelem.

K. Pilná: Akademický senát to také řešil. Nikomu se to nevyhlo. Dávali jsme informační letáky s

tím, jak se proti štěnicím bránit a chovat. Zástupce za KSÚZ je také přizván na schůzky pracovní

skupinky.

M. Vodička: Doufáme, že to testování na odolnost značně pomůže v jejich hubení do budoucna a

nebude se opakovat situace minulého podzimu, která mě velmi mrzí. My se s tímto problémem asi

budeme do budoucna utkávat dál, protože je to celoevropský problém, ale to co se odehrálo teď,

tak byl za nás extrém.

Š. Tichý: Dále bych se chtěl zeptat, kdy se bude otevírat 4kč fond?
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M. Vodička: Počítáme, že se bude dát začít čerpat od začátku nového roku.

M. Verbovský: Rád bych vyzvedl práci pana Vinše v Menze Kladno a zároveň bych se chtěl zeptat,

jestli se nějak posunula Menza Kladno z červených čísel?

M. Vodička: Ne. Ta menza nás teď netrápí, ale aby byla v plusu, tak by byla nutná dvojnásobná

návštěvnost. Celkově gastro vypadá, že bude na konci roku mírně v plusu, ale tato menza se

počítá, že bude ztrátová. Co se týče jídel, tak se snažíme zpestřovat nabídky a nabízet některá jídla

i úplně veganská.

Š. Tichý: Tak jestli nejsou další otázky, tak my děkujeme panu Vodičkovi za tuto diskuzi.

M. Vodička: Taky děkuji. Myslím si, že naše spolupráce je za mě velmi přínosná.

8. Profinancování opravy zámků a klíčů klubu Silicon Hill (vede: M. Slávik,

typ: hlasování, čas: 15 min.)

M. Slávik: Byla tu nějaká diskuze, ke které nikdo moc nepřispíval kromě jednoho mailu v

parlamentu, za který děkuji. Za mě je důležité, že se ztratily všechny ty klíče místo toho, aby se

ztratil jeden. Ta škoda pak je také o to větší. Chtěl bych, aby byla zodpovědná za to, co dělá. Už

jsme jí pomohli z našeho s těmi 5000,-.

Š. Tichý:Máme od ní nějaké vyjádření?

M. Slávik: Její vyjádření jsou většinou v slzách, že nemá ponětí, jak se to na tak krátké cestě mohlo

ztratit. Za mě by toto pochybení měla řešit pojistka na blbost, kterou po nich nemůžeme ale

vyžadovat. Bohužel když ji nemá, tak bude muset toto uhradit ze svého. Byly tu případy, kdy

člověk po 500 korunách platil celý generální systém, protože ztratil generální klíč.

M. Pechník: Kolik roků je zaměstnaná.

Š. Tichý: Dlouho, za Rubyho, více než 5 let.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 9



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

M. Kochman: V ISu je od roku 2019. Takže skoro 5 let.

M. Pechník: Teď bych se chtěl zeptat, je to velká částka a sebrat jí takhle celý Vánoční bonus, když

má dvě děti.

M. Slávik: Nechceme navrhovat, aby se jí sebral celý Vánoční bonus. Chtěli bysme o to ponížit

následující 4 výplaty například.

M. Pechník: Silicon Hill má obrat 2,5 milionu? Tak co to je těch pár tisíc pro takový klub, respektive

všechny kluby když se to rozpočítá. Masařka je ochotná zaplatit podíl, shodlo se na tom naše

představenstvo

M. Slávik: Buď se bude šetřit na všem, nebo na ničem. Obrat s tím nemá co dělat. Jsou to peníze a

byla to její chyba.

K. Pilná: Za nás by měla nějaká spoluúčast být z její strany, protože jak se řeklo byla to zbytečná

ztráta všech klíčů, místo klíče jednoho.

M. Slávik: V emailu jsme psali, že ta spoluúčast z naší strany tam už proběhla v podobě těch

5000,- za dveře od trezoru a teď jde o ten zbytek, který nebyl tak akutní a nemusel se dělat hned.

K. Pilná:Máme nějakou finální částku?

M. Slávik: Quote od HB group, kteří ten generální systém dělali byl na dalších 10 000 k těm 5 000,

které jsme už zaplatili.

K. Pilná: Tak pojďmě něco vystřelit. Tak třeba 3000 ona a zbytek my?

O. Spanilý:Málo.

M. Slávik: Pro koho?
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O. Spanilý: Pro ni. Nejsme korporát s obrovským ziskem, snažíme se nějak přežít s nulou a nechat

si takhle ztratit ty peníze není v pohodě pro kluby i pro SU.

M. Slávik:Můžeme to platit ze dvou zdrojů. Z rezervy a z provozních nákladů.

Š. Tichý: Rozdíl mezi tím je, že do rezervy přispívají všichni 1 % z členských příspěvků a provozní

náklady se rozpočítávají mezi kluby. Ztráta klíčů ale není nějaký provozní náklad.

M. Slávik: Celková částka je asi 16 000. 5000 jsme zaplatili my a jde o zbytek.

M. Kochman: Tak 5000 SU a zbytek sekretářka?

P. Mašinda: Za mě to zní nejlépe.

M. Slávik: Tak to můžeme strhnout třeba ze dvou platů?

O. Spanilý: No to už je jedno z kolika, to se domluvte s ní. Důležité je to rozseknout a za mě to

takhle je fajn.

M. Pechník: já bych souhlasil radši s tím původním návrhem, když je to první takhle závažná

chyba.

M. Slávik: První ztráta, ale ne první závažná chyba. Byly tu případy neplnění povinností už z minula

a nevyhodili jsme jí jen proto, že není jednoduché ji nahradit.

O. Spanilý: Za mě bych neslevoval. 5x5x5 zní za mě nejlíp.

M. Slávik: Za mě taky.

M. Pechník: Trest 3000 je za mě dostačující, není potřeba to zvedat na 5000.
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(probíhá diskuze o rozdílu pocítění částky 5000 a 3000 matkou dvou dětí)

M. Slávik: Když to nezaplatí ona, tak to zaplatí studenti, kteří chtějí být součástí klubu. Máme

právo po ní chtít celou částku.

K. D. Kopecký:My jsme nic neztratili, takže nejde o spoluúčast. My v podstatě dáváme Sojkové

takhle dar 5000 korun.

O. Spanilý: Bavíme se, jestli jí necháme zaplatit 5000 nebo 3000, ale měli bysme řešit, jestli bude

platit 5000 nebo 15000. Protože ta částka je taková.

K. D. Kopecký: Pro nás není časově nijak náročné toto. My to můžeme zaplatit teď a nechat jí to

splácet během celého roku.

M. Pechník: Taky za co ty studenti platí v tom klubu? Platí za členství, které poskytuje výhody.

M. Slávik: Ztrácení klíčů není služba. To není v jejím popisu práce. Jsem zásadně proti tomu, aby z

toho nešly žádné důsledky.

M. Pechník: Security ztratila klíč od gymu a zaplatil to klub, protože procházet tři týdny záznamů z

kamer není reálné.

K. Pilná: To bylo vaše rozhodnutí, ale.

P. Valach: Za mě by měla splácet klidně po menších částkách, ale větší částku.

Š. Tichý: Shodneme se tu všichni, že by tedy měla platit a pak se musíme stejně s ní domluvit jak

to bude platit. Chce to přejít k hlasování, máme tedy návrh třetinu celkové částky a nějaký fix

3000?

M. Pechník:Myslím si, že 3000 je dostatečné, aby to pocítila.

O. Spanilý: Když to rozložíme do dvou let, tak to nepocítí ani 10 000.
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Probíhá neformální hlasování ohledně výše částky a formulace usnesení.

Usnesení 2023-12-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje vymáhání částečné náhrady

škody ve výši 5000 Kč po zaměstnanci, který je zodpovědný za ztrátu klíčů dne

03.08.2023. Dalších 4860 Kč bylo zaplaceno klubem Silicon Hill. Dále schvaluje, aby zbylá

částka do maximální výše 7000 Kč byla zaplacena z rezervního fondu Studentské unie

ČVUT.

OHP: 14; 11:0:3→ Usnesení bylo přijato

9. Schválení stanov Studentské unie ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: hlasování,

čas: 15 min.)

Š. Tichý: Od října jsme se několikrát scházeli s legislativní skupinkou nad úpravou stanov.

Prvotním impulsem byla situace v klubu FIT++ a jejich úprava expirace členství. Řešil se možný

nesoulad s tím, že stanovy explicitně neumožňují klubům upravovat podmínky vzniku a zániku

členství. Právě proto jsme se společně domluvili na návrhu úpravy, že předpisová základna klubu

udává podmínky vzniku a zániku členství v daném klubu.

Dále jsme řešili počet členů kontrolní komise která bude moci mít 3-5 členů, také se definovalo

jakým způsobem se kontrolní komise rozhoduje, nově se musí shodnout nadpoloviční většina

přítomných členů. Dále jsme upravili hlasování o schválení stanov klubů. Nově bude muset být pro

absolutní většina delegátů.

K. Pilná: Nebudou se muset přeschvalovávat stanovy klubů?

P. Valach: Nevidím k tomu důvod. Možná se to bude muset být v některých klubech specifikovat.

Další bod je přidání slova “jinak” do bodu usnesení předtsavenstva. Klub Silicon Hill má řečeno ve

stanovách jak se hlasuje na představenstvu. Což je v rozporu, takže se to upravilo ve stanovách

což umožní větší volnost klubů.
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Probíhá debata ohledně přidání slova “jinak”.

*shrnutí diskuze*

Klub Silicon Hill má ve stanovách, že musí být minimálně 3 lidé pro a za předpokladu, že není více

lidí proti, tak návrh projde i když jsou 3 méně než nadpoloviční většina. Toto je implementováno,

aby byl rozdíl mezi hlasováním “Proti” a hlasováním “Zdržel se”. Toto mělo být umožněno změnou

slova “více” na slovo “jinak”.

Problém nastává, pokud si klub změnou jednacího řádu stanoví minimální počet hlasů “Pro” na 1 a

pak jeden člověk má možnost převezmout celý klub díky takovému ustanovení, které není potřeba

schválit parlamentem.

Dále se přidává bod do přechodných ustanovení, který stanoví datum do kdy musí kluby

zapracovat změny do svých stanov.

Bylo dohodnuto, že se o tomto bodu nebude hlasovat a stanovy budou dopracovány na následující

schůzi legislativní skupinky.

10. Schválení upravených stanov klubu eFDrive (vede: D. Thuma, typ:

hlasování, 10 min.)

D. Thuma: Ahoj, děkuji za slovo. Máme tu druhou verzi našich stanov, které byly přepracovány dle

vašich připomínek. Byl upraven počet členů, aby zahrnoval jen liché počty 3, 5 nebo 7. Řešíme

problém s náhradníkem, když někdo odstoupí z představenstva. Nově se bude nabízet mandát

neúspěšným členům z minulých voleb a až pokud nikdo nebude mít zájem, tak se vyhlásí nové

volby.

Dále bylo zavedeno maximální lhůta mezi schůzemi centrály na 120 dní.

K. Pilná: Jenommám poznámku pokud odstoupí předseda, tak se musí vyhlásit do 14 dnů volby,

ale předseda je nemůže vyhlásit. Je tammožnost, aby to udělal místopředseda?

M. Jirmanová: To je i ve velkých stanovách podle mě, že místopředseda přebírá tyto pravomoci.
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D. Thuma: Je to tam dále pak napsané, že to je možné.

Usnesení 2023-12-04:

Studentský parlament SU ČVUT schvaluje stanovy klubu eFDrive ve znění zaslaném do

konference Parlamentu dne 10.12.2023 v 14:50.

OHP: 12; 10:0:2→ Usnesení bylo přijato

11. Půjčka z rezervního fondu pro Centrálu SU ČVUT (vede: Š. Tichý, typ:

hlasování, čas: 10 min.)

Š. Tichý: V emailu jsem toto dával do kontextu. Ne každý o tom ví. Všechny interní kluby přispívají

odvody a proplacení provozních nákladů. Tyto finance jdou na jeden účet, ze kterých se platí

všechny náklady Studentské Unie. Na tomto účtě dochází k oscilaci z důvodu, že finance chodí na

účet v srpnu a lednu na základě pololetí. Výdaje jsou však jinde, než příjmy. Na jaře jsem navrhoval,

aby se změnily IP, aby se sekretářka platila zvlášť. Historicky jsme to řešili touto půjčkou, aby ty

finance byly, když jsou potřeba. Teď máme pouze výdaje v rámci provozních nákladů jako náklady

na mzdy, DPH atd. Teď nás čeká vánoční večírek a faktura za výjezdko, což není problém, ale často

tam bývají faktury, které nevíme, jestli jsme schopni zaplatit z tohoto účtu. Proto se uchylujeme k

této půjčce, která v nejlepším případě je nadbytečná. Pokud by přišly nějaké DPH, které musíme

zaplatit, tak bysme museli zaplatit tyto náklady z této půjčky a splatit to zpět z příjmů, které

očekáváme v lednu od klubů. Jedná se tedy o vyrovnávací půjčku na proplacení cashflow za

nejasné a neočekávané výdaje. Chci abysme to všichni teď projednali a následně klidně řešili, jak se

to dá řešit jinak.

K. Pilná: Chtěla bych, aby byl zaslán dokument hospodaření centrály SU.

Š. Tichý:Mám ten dokument tady a můžeme ho projít.

*probíhá procházení dokumentu hospodaření CEN SU.
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Š. Tichý: Alternativa tohoto řešení je, že by se platily zálohy z očekávaných příjmů. Například 50% z

očekávaných příjmů, že by se platilo dřív.

P. Valach: Proč my nevíme, kolik budeme platit na DPH? Nemáme nějaké předpovědi na toto?

Š. Tichý: Tohle já nevím. Nejsem účetní.

P. Valach: Nevíme jaký je výhled a nelíbí se mi o tom rozhodovat bez toho, abych věděl jaké je

hospodaření centrály.

K. Pilná: Souhlasím. Nemáme dostatek informací, aby jsme o tomto rozhodovali teď.

Š. Tichý: Obecně můžeme toto předat na účetní. Nevíme v tuto chvíli, jak moc to DPH bude

ovlivňovat to čerpání a chtěli jsme tomu předejít tímto.

K. Pilná: Já to chtěla řešit v různém, ale asi to udělám tady. DPH tedy se rozděluje mezi všechny

kluby později pokud je nákup ze zahraničí, ale pokud nakupujeme v ČR, tak ten klub to kupuje za

vlastní a DPH platí rovnou. Takže všemmalým klubům se vyplatí kupovat věci ze zahraničí,

protože pak DPH za to platí proporcionálně více větší kluby jako Silicon Hill a Pod-O-Lee. Ty částky

jsou v desetitisících. Chtěla bych, aby se vyřešila metodika tohoto, nebo nějak vyřešit, aby kluby

tohoto nezneužívali a nenakupovali v zahraničí. Ideální by bylo, aby pokud bude DPH přesahovat

nějakou mez např. 3000, tak by měl klub mít nějakou úlevu na provozních nákladech podle toho,

kolik zaplatili za jiné v DPH.

M. Slávik: Tohle by měla řešit účetní. Stejně musí evidovat jakékoliv platby nad 40 000, tak by

měla ke každé té platbě přidat poznámku jak ten klub nerovnoměrně zatížil provozní náklady a na

základě toho to nechat zpátky proplácet ty kluby DPH, aby to nešlo z provozních nákladů, které

platí všechny kluby.

Š. Tichý: Toto chce řešit někde stranou a navrhnout na parlamentu řešení.
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M. Slávik: Jde o to, že když by to bylo takhle, tak by alespoň centrála věděla, jaké to DPH bude a

byl by přehled.

Š. Tichý: Ty peníze se určitě vrátí, jde jen o to načasování těch plateb. Pokud by se nevrátily, tak je

problém někde jinde. Chtěli jsme to řešit hned, ne někde na koleni v nejhorším případě na

mimořádném parlamentu.

P. Dvořák: Problém je největší, že ta tabulka neobsahovala relevantní informace k hospodaření

centrály SU. Data nebyla transparentní a nemůžeme se na základě těchto dat rozhodnout o tomto

bodu. Pokud by byl nějaký problém v tom hospodaření, tak my to nevíme z toho, co nám bylo

předloženo.

K. Pilná: Takhle jak to je, tak to nemůžeme schválit a ani nemusíme dneska. Prostě je potřeba

dodat podklady k tomuhle a na mimořádném zasedání se to kdyžtak schválí, když bude problém.

P. Valach: Hlavně zavolejte účetní.

12. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)

Š. Tichý: Právní oddělení ČVUT má do konce roku dovolenou je poslední informace. Nedá se s nimi

setkat. Nic víc k tomu v tuto chvíli nemám. Ohledně memoranda, tak snad něco pošlou do poloviny

prosince, pokud se tak stane, tak to pošleme dál do Parlamentu. V tuto chvíli to visí na straně

ČVUT.

13. Různé (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: dle potřeby)

R. Hruška: od 1.1. máme nové jméno a nové stanovy. Dále budeme ještě chvíli pod jménem ISC,

nově ale je to ESN (Erasmus Student Network). Nové logo a spoustu dalších věcí - stránka, vlajka,

merch.

*probíhá prohlížení změn stanov ISC
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K. Pilná: Přišly vám špatně telefony, ale nikdo kromě mě si toho nevšiml. Řešili jsme to s Vojtou

Dušátkem, bude se to řešit úlevou/doplacením na dalších platbách za telefony. Kdyby si toho

někdo všiml, tak se to projeví na dalších platbách.

M. Verbovský: Já bych jen chtěl říct, že jsou pro vás připraveny dárečky.

Š. Tichý děkuje za účast a ukončuje zasedání ve 22:10
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